参考译文  夏天过后，疫情尚不确定
Efforts to prevent the disease from spreading have led to business closures, school closures, cancelled vacations and graduations. The rise of the term social distancing and previously unimagined efforts to keep people apart from one another. At first, they were told don't wear masks. 
为了防止冠状病毒传播，停工停学、停产，取消假期和毕业流程。社交距离一词兴起，人们努力保持彼此之间的距离。一开始，人们被告知不用带口罩。
Now some are told they must wear masks. There've been controversies and protests. Millions of job losses and political tensions. Responses to coronavirus have changed the way governors govern, workers work, teachers teach, and learners learn but they've also created opportunities. We've seen heroic stories of people helping each other, praying and caring for each other.
现在要求有些人必须戴口罩。这引起了争议和抗议。数百万人失业，政治局势紧张。对冠状病毒的应对改变了州长管理、工人工作、教师教学和学习者学习的方式，但他们也创造了机会。我们看到了人们互相帮助、祈祷和互相关心的英雄故事。
Honoring healthcare workers and grocery store workers, there's no vaccine. The scientists are working on one. There's no quick cure though researchers are studying existing medications and antibody therapies. Different states and countries are cautiously reopening after weeks of being shut down. But because of all the uncertainty over the pandemic and the disease itself, it's hard for anyone to say what things will look like on the other side of the summer.
因为没有疫苗，医护人员和杂货店工作人员备受尊敬。目前，科学家们正在研制。虽然研究人员正在研究现有的药物和抗体疗法，但是尚没有快速治愈的方法。在封闭数周后，不同的州和国家正在谨慎重新开放。但是由于所有关于大流行和疾病本身的不确定性，任何人都很难预测夏天过后会是什么样子。
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